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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:69 Införandet av alkobommar

Alkoholpåverkade förare åker dagligen in i vårt land via broar eller hamnar. 
Det är helt oacceptabelt, och de utgör en stor trafikfara på våra vägar. Detta 
trots att alkobomsförsöken är avslutade sedan lång tid tillbaka och att en 
utvärdering är gjord som tydligt pekar på hur det skulle kunna fungera på ett 
bra sätt. Dessutom har riksdagen uttryckligen sagt att det ska sättas upp 
alkobommar i våra hamnar och vid våra gränsstationer. Trots detta har hittills 
ingenting hänt under denna regerings mandatperiod, och inga alkobommar är 
ännu uppsatta i Sverige. 

Jag vill därför ställa följande fråga till statsrådet Tomas Eneroth:

 

När kommer alkobommarna att vara uppsatta, och vad avser statsrådet att göra 
för att detta ska ske så snabbt som möjligt?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Ann Larsson

Från Riksdagsförvaltningen
2017-10-05
Besvaras senast
2017-10-11 kl. 12.00


